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Hei Tor og Ulrik,

Som nevnt på tlf og e - post flere ganger, så undrer jeg meg stort hvordan Fylkesmannen hos dere behandler
støybestemmelser i forbindelse med dette tiltaket i Gullvika.

Det er etter min mening viktig å få frem at dette er et kortvarig tiltak i form av en anleggsperiode med
fo rmål å opparbeide planert areal tiltenkt ny permanent industri, slik jeg beskrev i vårt Notat datert
5.november 2013.

Jeg har tidligere informert dere om at vi på Vestbase - område i Kristiansund hadde helt andre bestemmelser.
Og her snakker vi om et bynært område.

Jeg vedlegger både reguleringsbestemmelsene og den aktuelle støyrapporten fra 2003. Vi bør ta en
gjennomgang av prosessen videre på møtet i dag.

Mvh
Rolf - Henning
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